



企业信用等级证书

Enterprise Credit Rating Certificate

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级信用企业

信用产品名称：企业信用等级证书

证书编号：TXB2023XY1106664

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公开网 www.zhaobiaogov.com

证书说明

NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年审标签处

年审标签处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台



中国招标投标
信用查询平台



北京奥特斯信用
评价有限公司

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准编号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。



江苏奥特斯建设集团有限公司

所建立的信用管理体系经审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of the applicable provisions of
the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级信用企业

信用产品名称：企业信用等级证书
证书编号：TXB2023XY1106664
证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日
信用评价结果：AAA级
信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督
公示查询：中国招标投标网 www.cccbid.org.cn
全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com
全国优秀企业招标信息公示网 www.zhaobiaogov.com



中国招标投标信用查询平台



北京天信邦信用评估有限公司



江苏奥特斯建设集团有限公司

所建立的信用管理体系经审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of the applicable provisions of
the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级信用企业

信用产品名称：企业信用等级证书
证书编号：TXB2023XY1106664
证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日
信用评价结果：AAA级
信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督
公示查询：中国招标投标网 www.cccbid.org.cn
全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com
全国优秀企业招标信息公示网 www.zhaobiaogov.com



中国招标投标信用查询平台



北京天信邦信用评估有限公司



企业资信等级证书

Certificate of Enterprise Credit Rating

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级资信企业

信用产品名称：企业资信等级证书

证书编号：TXB2023XY1106389

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公开网 www.zhaobiaogov.com

证书说明

NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年审标签处

年审标签处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台



中国招标投标
信用查询平台



北京奥特斯信用
评级有限公司

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准编号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。



诚信经营示范单位

Good Faith Business Demonstration Unit

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级诚信经营示范单位

信用产品名称：诚信经营示范单位

证书编号：TXB2023XY1106288

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公开网 www.zhaobiaogov.com

证书说明

NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年审标签处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台



中国招标投标信用查询平台



北京奥特斯信用评价有限公司

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准标号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。



质量服务诚信单位

Quality Service Integrity Unit

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级质量服务诚信单位

信用产品名称：质量服务诚信单位

证书编号：TXB2023XY1106412

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公开网 www.zhaobiaogov.com

证书说明

NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年审标签处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台

年审标签处



中国招标投标
信用查询平台



北京奥特斯信用评价有限公司

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准编号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。



重合同守信用企业

Enterprise of Abiding by Contract and Keeping

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级重合同守信用企业

信用产品名称：重合同守信用企业

证书编号：TXB2023XY1106796

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公开网 www.zhaobiaogov.com

证书说明

NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年标签贴处

年标签贴处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台



中国招标投标
信用查询平台



北京奥特斯信用
评价有限公司

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准编号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。



诚信供应商

Honest Supplier

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级诚信供应商

信用产品名称：诚信供应商

证书编号：TXB2023XY1106437

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公示网 www.zhaobiaogov.com

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准编号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。

证书说明 NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年审标签处

年审标签处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台



中国招标投标
信用查询平台



北京奥特斯信用评价有限公司



重服务守信用企业

Pay attention to Service and Keep Promise Enterprise

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级重服务守信用企业

信用产品名称：重服务守信用企业

证书编号：TXB2023XY1106428

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公开网 www.zhaobiaogov.com

证书说明

NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年标签签处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台



中国招标投标
信用查询平台



北京奥特斯信用
评价有限公司

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准编号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。



重质量守信用单位

Emphasize Quality and Keep Faith

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

AAA级重质量守信用单位

信用产品名称：重质量守信用单位

证书编号：TXB2023XY1106148

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公开网 www.zhaobiaogov.com

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准编号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。

证书说明

NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年审标签处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台

年审标签处



中国招标投标
信用查询平台



北京奥特斯信用评价有限公司



中国诚信企业家

China's honest entrepreneurs

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

中国诚信企业家 蒋龙龙

信用产品名称：中国诚信企业家

证书编号：TXB2023XY1106959

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公示网 www.zhaobiaogov.com

证书说明

NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年审核签处

年审核签处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台



中国招标投标
信用查询平台



北京奥特斯信用评价有限公司

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准标号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。



中国诚信经理人

China's honest manager

江苏奥特斯建设集团有限公司

地址：高邮高新技术产业开发区纬十九路

所建立的信用管理体系审核符合Q/TXB101-2022标准适用条款的要求，被评为
Upon review, the established credit management system conforms to the requirements of
the applicable provisions of the Q/TXB101-2022 standard, hence appraised as

中国诚信经理人 蒋龙龙

信用产品名称：中国诚信经理人

证书编号：TXB2023XY1106434

证书有效期限：2023年11月06日至2026年11月05日

信用评价结果：AAA级

信用评价模式：初始验证+信用评审+获证公示监督

公示查询：中国招标投标网 www.ccebidding.org.cn

全国企业信用与行业资质平台 www.txbgov.com

全国优秀企业招标信息公示网 www.zhaobiaogov.com

证书说明 NOTES

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为3年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，贴年审标签后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
The credit rating of an enterprise shall be reviewed once a year within the validity period. If it is qualified after review, it can continue to use it after affixing the annual audit label. If the credit status changes, it needs to re-evaluate the credit rating and replace the certificate.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes name in the period of validity, it shall take the certificate to the issue unit to go through the formalities for the change.
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is only used to prove the credit status in the period of validity.
- 5、本证书不得涂改、转借。
Modifications or use by any other person is not allowed.

年审标签处



中国招标投标
信用查询平台



全国企业信用
与行业资质平台

年审标签处



中国招标投标信用查询平台



北京奥特斯信用评价有限公司

企业信用标准公开声明：我机构评价服务符合Q/TXB101-2022《企业信用评价评级指导标准》规定的技术要求，其标准编号在相应的产品上明示，对声明信息的真实性、合法性负责，对本标准实施的结果承担全部法律责任。

信誉承诺书

致：南京六合新城建设(集团)有限公司

我司参加贵单位雄州中心区马营片区六瓜路、马营路、滁马路等道路工程路灯灯具采购（二标段）项目投标，现作出如下承诺：

- a、投标文件中的重要内容没有失实或者弄虚作假；
- b、我司未处于被责令停业、投标资格被取消或者财产被接管、冻结和破产状态；
- c、~~我司没有~~因骗取中标或者严重违约以及发生重大工程质量、安全生产事故等问题，~~被有关部门~~暂停投标资格并在暂停期内的。

特此承诺！

承诺单位：江苏奥特斯建设集团有限公司

日期：2025年01月16日

